
Skupščina SSK llirija

Zatišja ni
(ek) Kljub navideznemu mrtvilu na področju

skakalnega športa beležimo v poletnih mesecih
fzredno aktivnost našega najkvalitetnejšega ko-
lektiva na področju vrhunskega športa.

Tekmovalci višjih selekcij in njihovi trener-
jl nenehno in marljivo vadijo. Z lažjimi trenin-
gi so začeli takoj po zaključku izredno uspešne
sezone 78/79. Strokovni štab je pripravil kvali-
teten program priprav, ki ga skakalci uresniču-
jejo po načrtu skupnih in individualnih trenin-
gov, sestavljenih na osnovi natančnih meritev
psihosomatskih in motoričnih testov, ki so jih
skakalci opravili v maju, skupaj s kolegi na
Ceškem.

Organizacijski delavci v klubu in območni
zvezi za smučarske skoke so skušali v spomla-
danskem obdobju reševati perečo problematiko
dvotimosti dela na relacij klub—reprezentanca,
zaradi dejstva, da je polovica članov A in Ai
reprezentance prav članov SSK Ilirija. Kljub po-
nujenim rešitvam in dobri volji predstavnikov
kluba za to problematiko, komisija za skoke pri
SZS ni ustrezno ukrepala, rezultat te neusklaje-
nosti pa se odraža v tem, da so ostali reprezen-
tanti, sicer s precejšnjo zamudo pričeli z vadbo
pod vodstvom zveznega trenerja, Ilirjani pa va-
dijo še vedno po načrtu, ki ga je pripravil stro-
kovni štab območne zveze kluba.

Ta problematika je bila tudi osrednja točka
razprave na skupščini kluba, ki je bila v klub-
skem domu 9. julija. Skupščina je sprejela po-
memben sklep, naj bi to problematiko čimprej
rešili prek območne strokovne zveze v sodelo-
vanju z ZTKO Lj.-Šiška in komisijo za vrhunski
šport pri TKS Ljubljana.

Drugo pomembno področje je skrb za objek-
te. Delegati so o tej problematiki posebej raz-
pravljali, predvsem v okviru priprav na gradnjo
osemdesetmetrske plastične skakalnice, ki ne
more biti skrb le občine Siška in mesta Ljub-
ljane, temveč tudi širše družbene skupnosti, če
hočemo zagotoviti nemotene priprave jugoslo-
vanskih skakalcev za olimpijske igre 1984 v
Sarajevu.

Kljub izredno tekmovalnemu karakterju pa-
noge se je skupščina opredelila tudi za aktiv-
nost športne rekreacije v klubu, ne z vidika
skokov, pač pa ostalih aktivnosti kot hoje in
teka na smučeh, biatlona in ostalih rekreacij-
skih aktivnosti v Mostecu.

Novi 15-članski izvršni odbor bo vodil Mar-
jan Planinc, znani družbenopolitični delavec in
direktor Lesnine. Dosedanjemu predsedniku,
prof. Danilu Sbrizaju pa so se skakalci zahva-
lili za njegovo dolgoletno vodenje kluba in mu
izročili priložnostno darilo. V letošnji sezoni so
prenehali s tekmovanji mladinci Šoba in Pod-
goršek ter član Berčič in dolgoletni reprezen-
tant Branko Dolhar, ki pa bodo sodelovali v
klubu kot organizacijski delavci in bodoči va-
ditelji mlajših selekcij.


